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Vragen van het lid Van Heukelum
(VVD) inzake: onderzoek naar het
vossenbestand in Nederland.
(Ingezonden 22 december 1998)

1
Is het u bekend dat bij de
behandeling van de Flora &
Faunawet1 in de Eerste Kamer, de
toenmalige Minister van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij heeft
toegezegd een overleg te doen
plaatsvinden om aard en omvang van
overlast door vossen vast te stellen2?

2
Is het u bekend dat de toenmalige
Minister van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij heeft
toegezegd zich erop te richten dat dit
overleg in het najaar wordt
afgerond3?

3
Zijn deze toezeggingen nagekomen
en zo ja wat is de uitkomst van de
bedoelde onderzoeken?

1 Handelingen Eerste Kamer 1997–1998, nr.
28, blz. 1570–1588/1604–1620.
2 Handelingen Eerste Kamer 1997–1998, nr.
28, blz. 1608.
3 Handelingen Eerste Kamer 1997–1998, nr.
28, blz. 1619.

Antwoord

Antwoord van mevrouw Faber,
staatssecretaris van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij (Ontvangen
18 januari 1999)

1/2
Ja.

3
Naar aanleiding van de toezeggingen
van mijn ambtsvoorganger heeft
overleg plaatsgevonden met een
representatieve vertegenwoordiging
van de terreinbeherende
natuurbeschermingsorganisaties.
Ook is LTO-Nederland geraadpleegd.
Daarnaast is het Jachtfonds
geconsulteerd en is nagegaan in
hoeverre recent onderzoek aanleiding
geeft voor maatregelen tegen vossen.
Zowel overleg, consultaties en recent
onderzoek bieden, gelet op de criteria
die de Flora- en faunawet daarvoor
geeft, onvoldoende basis om voor
vossen een landelijke of provinciale
vrijstelling te verlenen van de
beschermende bepalingen. Dit
betekent dat eventuele maatregelen
tegen vossen slechts genomen
kunnen worden in het kader van een
ontheffing door Gedeputeerde Staten
op basis van een faunabeheerplan.
Geconsulteerde organisaties hebben
aangegeven daarmee uit de voeten te
kunnen indien de ontheffing voor een
voldoende lange periode wordt
verleend. Op grond van de Wet kan
dit een periode van maximaal 5 jaar
zijn.
De resultaten van het overleg met de
maatschappelijk betrokkenen zullen

overigens nog ter advisering worden
voorgelegd aan het nog in te stellen
Faunafonds.
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Vragen door de leden der Kamer gesteld overeenkomstig artikel
140 van het Reglement van Orde, en de daarop door de regering
schriftelijk gegeven antwoorden
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